Решением

Комитета по контролю в сфере образования и науки Министерства образования и науки Республики Казахстан

от 30 июня 2011 года (протокол № 6)

Алдунгаровой Санде Магзумовне

присуждена ученая степень КАНДИДАТА

архитекторы

By the decision of the Control Committee in Education and Science under the Ministry of Education and Science of the Republic of Kazakhstan

CANDIDATE'S degree in Architecture

Saida M. Aldungarova June 30, 2011 is conferred on

Қазақстан Республикасы Білім және ғылым министрлігінің Білім және ғылым саласындағы бақылау комитетінің

2011 жылғы 30 маусымдағы шешімімен (№ 6 хаттама)

Нлдунгарова Санда Магзумовнага

corprem onepr

КАНДИЛАТ **гылыми** дәрежесі берілді

Төраға

**F**алым хатшы

FK № 0007175

М. Бектемесов

З. Гаппов

Астана қаласы

СМОТРИ НА ОБОРОТЕ

и ор 5 ДЕК 2011

Нотариус Алматинской обл., действующий на основании гос. лицензии № 0001944 от 04.09.2004 г.. выданной МЮ РК, свидетельствую верность этой копии с подлинником документа. В последнем подчисток, приписок, зачеркнутых слов и иных неоговоренных исправлений или каких либо особенностей не оказалось.

Зарегистрировано в реестре за № ДРДД тенге

Вотариус

тенге

## REPUBLIC OF KAZAKHSTAN

## CANDIDATE'S DEGREE DIPLOMA

By the decision

of the Control Committee in Education and Science under the Ministry of Education and Science of the Republic of Kazakhstan

CANDIDATE'S degree in

Architecture

is conferred on

Saida M. Aldungarova

June 30, 2011 (minutes No.6)

Chairman Research Secretary /signature/ /signature/ M. Bektemessov

Z. Gaipov

Astana

## FK No.0007175

/Seal: State Institution Control Committee in Education and Science under the Ministry of Education and Science of the Republic of Kazakhstan/

(see reverse side)

December 05, 2011. I, O. A. Perikova, Notary of Almaty oblast, duly authorized by License No. 0001944 issued by the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan on 04.09.2004, certify that the enclosed instrument is a true and lawful copy of the original. In the latter there were not any erasures, crossed-out words, amendments or other peculiarities found.

Registered in the Register No. Duty imposed: KZT Notary signed and sealed.

/Stamp: Olessya Anatolyevna Perikova, Notary, License No. 0001944 issued by the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan on 04.09.2004/

Перевод документа с русского на английский язык выполнил переводчик TOO «INSEL» Хаиржанова Альфия Ишмухамедовна.
Компания INSEL является членом Американской Ассоциации Переводчиков (ATA)
— 05 ДЕК 2011 две тысячи одиннадцатого года, г. Алматы, Республика Казахстан. Подпись Од Ханр танова Видеев веспублика Казахстан.
6 F 0 F 1 ( 9 0 1 1 )
две тысячи одиннадцатого года, г. Алматы, Республика Казахстан.
Я, Перикова Олеся Анатольевна, нотариус Алматинской области Талгарского нотариального округа, действующий на основании лицензии № 0001944 от 04.09.2004. года, выданной Министерством Юстиции Республики Казахстан свидетельствую подлинность подписи лично известного мне переводчика ТОО «INSEL» Хаиржановой Альфии Ишмухамедовны, которая сделана в моем присутствии. Личность установлена, полномочия проверены. Оформлено с выездом по адресу: город Алматы, улица Мынбаева, дом 43 «а» офис 32, в // ч // мин.
Зарегистрировано в реестре №
Взыскано 500-00 тенге
Нотариуе
Horaphy County posaho
Horani Pount
Повано
A series of the
and I ved thought of the relation of course of the rest of the second of
stati tatul sellat langite adala ppor lahad lan any sar wejay sar
The extract from the document was translated from Russian into English by Khairzhanova Alfiya Ishmukhamedovna, the translator of the "INSEL" LLP, the active member of American Translator Association
(ATA).
two thousand and eleven, Almaty city, the Republic of Kazakhstan.
Signature
two thousand and eleven, Almaty city, the Republic of Kazakhstan.
I, Perikova Olesya Anatolevna, Notary of Almatinskaya oblast of the Talgar notarial district, duly authorized by License No. 0001944 issued by the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan on 04.09.2004, do hereby attest authenticity of the signature set by hand of Khairzhanova Alfiya Ishmukhamedovna, the translator of the

"INSEL" LLP, which was done in my presence. Her identity was established and powers were checked.

Registered in the Register No. Duty imposed: Tenge